
 

 

Referat fra møte i arbeidsgruppen for KOSTRA-barnehage 15.11.2022  

 
Tilstede: 
Tormod Reiersen    Kommunal- og distriktsdepartementet  
Elen Cecilie Isdahl    KS, Trondheim kommune 
Christian Weisæth Monsbakken  Kommunenes sentralforbund (KS) 
Øyvind Kaspersen    Oslo kommune, Byrådsavdeling for oppvekst 

og kunnskap 
Thomas Wegner Thomassen   Statsforvalteren i Rogaland 
Anne Brit Thorud    SSB, Seksjon for offentlige finanser 
Per Torstein Tuhus    SSB, Seksjon for utdannings- og kulturstatistikk 
Elisabeth Haraldsrud (leder)   SSB, Seksjon for utdannings- og kulturstatistikk 
 
 
Møtet ble avholdt i Teams. 
 
1. Mandatet 2023 
Arbeidsgruppeleder refererte fra mandatet som alle arbeidsgrupper er gitt av 
samordningsrådet for KOSTRA. Mandatet ble sendt ut i forkant av møtet og er tilgjengelig i sin 
helhet på SSBs hjemmeside.  
 
2. Bærekraftmål og målepunkter for barnehageområdet 
Fra arbeidsgrupperapporten 2022: Arbeidsgruppa skal se nærmere på eventuelt andre og/eller 
nye indikatorer og tabeller som kan knyttes til bærekraftmål 4 og samtidig se om det er andre 
bærekraftmål som er aktuelle. 
 
Delmål 4.2: Sikre alle jenter og gutter tilgang til god og tidlig omsorg og førskole 

 
 

• Flere tabeller (indikatorer) som er aktuelle?  
• Flere målepunkter enn de under bærekraftmål 4.2?  
• Arbeidsgruppeleder orienterte om bærekraft-team i SSB og på seksjonen 

 
 

 
3. Gjennomgang av indikatorer   
SSB gikk gjennom noen indikatorer som det kan være noen utfordringer med: 

• Tabell 12272: Andel minoritetsspråklige barn i barnehage i forhold til innvandrerbarn 
Det er to utfordringer med denne indikatoren: 1. Teller og nevner måler to forskjellige 
størrelser som ikke nødvendigvis er i et en til en forhold. 2. Det er usikkerhet med hensyn 
til hvor god kvalitet det er på teller.  

https://www.ssb.no/kostra/om-kostra/mandat-til-arbeidsgruppene/_/attachment/download/e6c4e9d2-00b4-4923-8d62-85a6384d556f:e0f6e1db49d8321962cf42a4171141c5e043522a/Mandat%20for%20arbeidsgruppene%202023.pdf


 

Gruppa mente at selv om man kan stille spørsmål med hvor god kvalitet det er på denne 
indikatoren, bør den beholdes, siden det er den eneste indikatoren vi har på området. Det 
bør uansett jobbes videre med kvalitetsforbedring i telleren (minoritetsspråklige barn i 
barnehage som samles inn i BASIL). 
 

 

• Tabell 12379 og 12376:  

• Brutto driftsutgifter til styrket tilbud til førskolebarn (f 211) per barn som får ekstra 
ressurser og  

• Andel barn som får ekstra ressurser til styrket tilbud til førskolebarn, i forhold til alle 
barn i barnehage.   
Barn som får ekstra ressurser, inkluderer per i dag barn som får spesialpedagogisk hjelp 
etter barnehageloven §31 samt minoritetsspråklige barn. Men barn som får vedtak etter 
§37 bør kanskje også inngå i denne, fordi utgifter til dette føres også på funksjon 211.  
 
Gruppa mente at eventuelle endringer i disse indikatorene bør avvente inntil saken om 
splitting av funksjon 211 er avgjort. 

        
 

4. Splitting av funksjon 211 
Forslaget om å splitte funksjon 211 går tilbake til 2017. Forslaget er avslått av regnskapsgruppa 
to ganger. Anne Brit redegjorde for nye rutiner og veiledning for de som ønsker å fremme 
forslag til endringer i kontoplanen. 
 
KS orienterte om det pågående pilotprosjektet i ASSS nettverket. Gruppa var positiv til 
arbeidet. Det var forslag om at det burde inkluderes medlemmer fra arbeidsgruppa i 
pilotprosjektet for å få forankring til arbeidsgruppa. Det vil også være nyttig å få innspill fra 
små og mellomstore kommuner til pilotprosjektet.  
 
5. Eventuelt  
Fysiske vs. Digitale møter? Det var ingen sterke meninger om dette. 
 
Neste møte i arbeidsgruppa: Det var forslag om å avholde møte i månedsskifte 
januar/februar, for å følge opp pilotprosjektet. 
 
 


